
Wloclawek, 1 6.09.20 16r.

Jacek Bulawa

Radny

Rady Miasta Wloclawek

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Woclawka

i
|4 7 4 {z 1.C+wa' %wur-'tV fnI

/eLe.& /bnJeue-

I/.\ ll
..r*n iio i t(tf/[l--:vwJ..,Yb

w imieniu wielu pracownik6w Anwilu, orlenu i Indoramy, pokonui4cych codziennie drogg
do pracy na rowerach, zwracam sig z pro(b4 o przestawienie trzech znak6w drogowych, kt6re
znajdui4 sig obecnie na iciezce rowerowei (okolice OMSI przy ulicy Toruriskiei), stwarzal4c w ten
spos6b du2e zagro2enie (szczeg6lnie nocq) dla przejezdzai4cych tamtgdy rowerzyst6w


